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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 25 november 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP --- 

 
PGP Uit onze Algemene Beschouwing: project aanpak re-integratieketen 

Ook het project aanpak re-integratieketen verdient aandacht. Op 5 november jl. kopte de NOS “SCP: baan voor een derde van 
bijstandsgerechtigden geen haalbare kaart”. Volgens het Sociaal Cultureel Planbureau is voor ongeveer een derde van de bijstandsgerechtigden 
een betaalde baan niet haalbaar. Om die reden zou wetgeving zich, volgens de onderzoekers, niet alleen moeten richten op het begeleiden van 
mensen naar betaald werk. Een tweede groep mensen kan niet werken, maar wel participeren als vrijwilliger. Voor een derde groep mensen zijn 
de problemen zo groot dat werk of een andere oplossing niet lukt. Het planbureau adviseert daarom om deze laatste twee groepen 
ondersteuning te bieden voor een betere kwaliteit van leven.  
 
Uit de antwoorden bleek dat wethouder vooral bezig was met re-integratie naar werk, maar wij wilden juist weten wat de gemeente doet met 
de tweede en derde groep die niet kan werken. De hierboven onderstreepte doelgroep. De wethouder zegde toe na te gaan welke invulling de 
gemeente hieraan geeft. Graag horen wij van de wethouder of hij nu een antwoord heeft.  
 
Uit onze Algemene Beschouwing: armoede 
Armoede was laatst ook in het nieuws. Men heeft een nieuwe rekenmethode bedacht waardoor het aantal mensen in armoede in Nederland 
ineens is gehalveerd. Hoera zou je zeggen, maar klopt dat in de praktijk? Tegelijkertijd werd ook bekend dat een groot deel van mensen met 
armoede niet de (bij ons bekende) gebruikers van de bijstand zijn, maar er juist veel armoede zit onder werkende mensen. Iets wat wij al 
jarenlang zeggen.  
 
Uit de antwoorden bleek dat dit nog niet was doorberekend voor onze gemeente en het antwoord dat de wethouder gaf ging vooral over de 
mensen in de kaartenbak zoals die van de Sociale Dienst. Heeft de wethouder inmiddels wel een antwoord op wat deze cijfers betekenen voor 
onze gemeente en wat wij doen voor de werkende armen?  
 
Uit onze Algemene Beschouwing: sport en minimaregeling 
Nu we het toch over sport hebben, willen we meteen ingaan op de minimaregelingen. Als er een onderwerp is waar we niet tevreden over zijn, 
is het dit wel. Met name over een Volwassen fonds voor cultuur en sport. Al jaren zeggen wij dat de regelingen aan een update toe zijn, laatst 
gaf de wethouder dit ook toe. Tijdens de kadernota vergadering is toegezegd dat het onderzoek eind dit jaar zou starten. Nu staat het op de 
agenda voor het eerste kwartaal 2025 en de behandeling ervan bij de kadernota 2025.  
De wethouder bevestigde dat het in de praktijk betekent dat er voor 1 januari 2026 niets verandert. Dat is toch niet acceptabel. We hebben het 
hier al jaren over. Welke wegen zou de wethouder nog willen bewandelen om hier eerder iets mee te doen?  
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Voedselbank (pagina 7 notulen 16-9-2024): 
Er wordt aangegeven dat er op korte termijn ambtelijk overleg over gezamenlijk uitgiftepunt voedselbank en onderzoek vervoersproblemen naar 
voedselbank plaatsvindt? Heeft dit overleg en onderzoek plaatsgevonden en zo ja wat is hieruit gekomen? 
 

VVD ---  
 

CDA 
 

--- 

 


